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Protokół nr 21/VII/2016 

z obrad XXII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 15 marca 2016 roku 

Rozpoczęcie obrad  – godz. 16:00 

Zakończenie obrad – godz. 19:20 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński. 

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz 

Gminy Krystyna Stępniewska, Radca Prawny Marcin Skalski, Dyrektor GOKSiR Leszek 

Orczykowski oraz  sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady  przywitał wszystkich obecnych a następnie stwierdził prawomocność obrad. 

Stwierdził, na podstawie listy obecności, że cały skład rady jest obecny. Ustawowy skład Rady 

Gminy wynosi 15 radnych. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

5. Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych, artystycznych i sportowych młodzieży 

szkół podstawowych i gimnazjum; 

6. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

7. Przedstawienie sprawozdań komisji stałych Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2015 rok: 

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy, 

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych Rady Gminy, 
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c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy, 

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje Pani Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 - referuje 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2016  roku”- referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Trąbkach 

Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Gminy na członków Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr 63/VII/2013 z dnia 8 lipca 2013 r. w sprawie określenia 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi - 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Przewodniczącego Rady Gminy Trąbki 

Wielkie - referuje Pan Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

14. Interpelacje i zapytania radnych; 

15. Wystąpienia sołtysów; 

16. Wolne wnioski.   

 

Przewodniczący Rady spytał, czy są uwagi do w/w porządku obrad. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – zgłosił następujące zmiany  do dzisiejszego porządku obrad : 

1. w pkt. 13 dzisiejszego porządku obrad wymienić załącznik do uchwały obejmujący cały obszar 

Trąbek Wielkich; 

2. wprowadzić uchwałę w sprawie przystąpienia wraz z Powiatem Gdańskim do wspólnej 

realizacji inwestycji indywidualnych pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 189009G stanowiącej 

ul. Brzozową w msc. Kleszczewo” oraz „ Przebudowa drogi powiatowej nr 2208G Mierzeszyn 

– Kleszczewo” realizowanej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 

2020. 

Uzasadnił potrzebę powyższych zmian.  

Przewodniczący Rady poddał zgłoszone zmiany pod głosowanie. Spytał, kto jest za wprowadzeniem 

w/w zmian do porządku obrad. 
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W głosowaniu udział bierze 15 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się   –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęto zgłoszone zmiany do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekt wprowadzonej do dzisiejszego porządku obrad 

uchwały był punktem 14 porządku obrad. Pozostałe punkty - ze względu na powyższe - zostaną 

przesunięte o jeden punkt. 

Spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad. 

W głosowaniu udział bierze  15  radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  15 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 

 Przyjęcie protokołu z XXI zwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady  - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu. Spytał, 

kto jest za przyjęciem protokołu z XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Obecnych podczas głosowanie było 15 radnych. 

     Głosowanie: 

     Za    –   15 

     Przeciw   –    0 

     Wstrzymało się  –    0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XXI zwyczajnej sesji Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. 

Ad 2. Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych, artystycznych i sportowych 

młodzieży szkół podstawowych i gimnazjum. 

Przewodniczący Rady przywitał wszystkich obecnych tegorocznych stypendia-listów oraz przybyłych 

rodziców. Kolejno Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady  i Wiceprzewodniczącym Rady Gminy 

wręczyli uczniom decyzje. 
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Stypendia naukowe otrzymali: 

Wiktor Lewandowski - uczeń Szkoły Podstawowej w Czerniewie, 

Maria Sulewska - uczennica Szkoły Podstawowej Kłodawie, 

Agata Papis - uczennica Szkoły Podstawowej w Mierzeszynie, 

Konrad Radelski – uczeń Szkoły Podstawowej w Sobowidzu, 

Zuzanna Hoffmann - uczennica Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich, 

Adrian Grulkowski – uczeń Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich, 

Iga Głowacka – uczennica Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich, 

Marta Ziembińska– uczennica Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich, 

Stypendia sportowe otrzymali: 

Helena Górska – uczennica Szkoły Podstawowej w Kłodawie, 

Kewin Korkowski – uczeń Szkoły Podstawowej w Kłodawie, 

Ewelina Cichocka - uczennica Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich, 

Paweł Ziemann - uczeń Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich. 

 

Zrobiono sobie wspólną fotografię upamiętniającą tę chwilę. 

Wójt Gminy, Przewodniczący Rady  i Wiceprzewodniczący Rady pogratulowali uczniom szczególnych 

osiągnięć i pożegnali  gości. 

Ad 3 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

Wójt Gminy Błażej Konkol przedstawił prace między sesjami, m.in. poinformował, że uczestniczył: 

– w spotkaniu Rady Seniorów; 

– w walnych spotkaniach Ochotniczych Strażach Pożarnych z terenu  Gminy Trąbki Wielkiej; 

– w 90+ i jubileuszach 50 i 65 lecia pożycia małżeńskiego; 

– w spotkaniu w nowym obiekcie gastronomicznym w Kleszczewie;  

– odbyła się kontrola Urzędu Gminy przez Regionalną Izbę Obrachunkową obejmującą okres 

4 ostatnich lat w związku z czym odbyło się spotkanie z pracownikami Urzędu Gminy; 

– w pojedynczych spotkaniach z dyrektorami placówek oświatowych z terenu Gminy Trąbki 

Wielkie dotyczące ferii zimowych, 

– w spotkaniu w sprawie programu 500+, 

– w balu karnawałowy dla osób niepełnosprawnych zorganizowanym przez GOPS w 

Trąbkach Wielkich, 

– w posiedzeniach Rady Wojewódzkiej przy Marszałku ds. Oświaty; 

– w spotkaniu kierowników Urzędu Gminy dot. bieżących spraw, 
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– w spotkaniu z sołtysami z terenu Gminy Trąbki Wielkie; 

– w posiedzeniu komisji Rady Gminy w tym w jednej wyjazdowej dotyczącej lokali 

komunalnych; 

– w wizytacji bibliotek w Gdańsku – program dot. bibliotek publicznych tj. biblioteka to jest 

twój drugi dom; 

– w uroczystości 25 – lecia otrzymania Sakry Biskupiej Arcybiskupa w Częstochowie; 

– w święcie z okazji dnia żołnierzy wyklętych; 

– w spotkaniu organizacyjnym w sprawie zaplanowanego w najbliższą sobotę  Powiatowego 

Turnieju Kół Gospodyń Wiejskich; 

–  w spotkaniu, które odbyło się w Skarszewach dotyczącego szlaku ks. J. P. Aeltermana, 

– w spotkaniu z konserwatorem zabytków w Gdańsku w sprawie restauracji „Myśliwska” w 

Trąbkach Wielkich w sprawie wystosowania wniosku przez konserwatora zabytków do 

Starosty Gdańskiego o wywłaszczenia tego budynku na rzecz Gminy. 

– w spotkaniu z firmą, która ma przygotować projekt wniosku do  budowy farmy 

fotowoltaicznej; 

– przygotowujemy się do złożenia wniosków do dofinansowanie z PROWU o 

dofinansowanie obszarów wiejskich do  budowy kanalizacji; 

– w spotkani z RIO w sprawie zmiany ustawy o samorządzie terytorialnym i możliwości 

kompleksowej usługi przez centrum usługi wspólnej. To znaczy, że nie musimy tworzyć 

oddzielnej obsługi księgowej dla szkół, GOPSU, GOZ czy GOKSiR – może to być jeden 

zakład, który będzie to obsługiwał. Dyskusja na ten temat była obszerna, ale należy się 

jeszcze nad tym zastanowić czy to się kalkuluje, ale mamy wiedzę że będzie taka możliwość. 

Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji Rady Gminy – w sumie 

siedem. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę na fakt, że bardzo dużo się dzieje w gminie 

pomiędzy okresem między sesjami Rady Gminy. 

Ad 4  Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2015 rok: 

Przewodniczący poszczególnych komisji Rady Gminy zgodnie z kolejnością odczytali  sprawozdania z 

prac komisji za ubiegły rok. (W/w sprawozdania stanowią załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje  

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia uchwały poprzez 

przedstawienie  projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę na sporą kwotę zaplanowaną na zwiększenie  

dofinansowania do budowy szkoły w Trąbkach Wielkich –  w projekcie jest kwota 120 tys. zł. 
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Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że najprawdopodobniej potrzebna będzie kwota w wysokości           

104 tys. zł. Należy wykonać m.in. przebudowę węzła instalacyjnego CO węzła ciepłowniczego w 

starym budynku  na poczet planowanej nowej kotłowni gazowej, przebudowę sieci kanalizacyjnej 

– obecna jest zbudowana na innych rzędnych; podbitkę okapową oraz dodatkowe przegrody p.poż. 

z wełny mineralnej na ścianach zewnętrznych, montaż wycieraczek na podestach, montaż instalacji 

przywoławczej do WC dla osób niepełnosprawnych, przenieść ruter DSN, oddzielić mieszkańców 

budynku szkoły od zasilania energetycznego i grzewczego, wykonać dodatkowy bieg schodów 

zewnętrznych. Kwota ta nie jest ostateczna , nie jest ona zróżnicowana.  

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat. Zdania radnych co do konieczność zmiany przyłącza 

grzewczego czy przebudowę sieci kanalizacyjnej były podzielone. Zastanawiano się w trakcie 

dyskusji czy nie korzystniej byłoby przesiedlić mieszkańców zajmujących lokale budynku szkoły. 

Pod koniec dyskusji podjęto decyzję, aby pozostawić wskazaną kwotę w projekcie uchwały. 

Stwierdzono, że jest to jedyne racjonalne działanie.    

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania do projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

 

 

     Głosowanie: 

     Za    –  13 

     Przeciw  –   0 

                           Wstrzymało się  –   2 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXII/151/2016 w w/w sprawie. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 - 

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Poinformowała, że zmiany w uchwale są pochodną zmian przyjętych w zmianach budżetu gminy 

na 2016r. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 
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     Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   2 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXII/152/2016 w w/w sprawie. 

 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Przypomniał, że w 

ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich można złożyć wniosek o dofinansowanie do 

remontu dróg lokalnych. W projekcie tej uchwały taka droga – spełniająca warunki tego programu 

została wytypowana, musi być ona drogą gminną publiczną. Dlatego proszę o podjęcie powyższej 

uchwały. 

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXII/153/2016 w w/w sprawie. 
 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2016  roku”- referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że 

należ poprawić paragraf 1 – rok obecnie jest 2015 należy zmienić na rok 2016. 

/Do posiedzenia dołączył Radny Powiatu Gdańskiego Pan Mateusz Sroka./ 

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 
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Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 
 

     Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXII/154/2016 w w/w sprawie. 
 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w 

Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Uchwała dotyczy 

czterech działek przeznaczonych pod budownictwo jednorodzinne a także po budownictwo 

jednorodzinne z usługami położonych w Trąbkach Wielkich. Gmina zakupiła te działki korzystając 

z prawa pierwokupu.  Prosi o podjęcie powyższej uchwały. 

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 
 

     Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXII/155/2016 w w/w sprawie. 
 

Przewodniczący Rady Gminy – przywitał Radnego Powiatu Gdańskiego pana Mateusza Srokę. Kolejno 

zaproponował 10 min. przerwy. 

Rada Gminy nie zgłosiła sprzeciwu na powyższą propozycję.  

Po przerwie. 

Cały skład rady jest obecny. 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Gminy na członków Gminnej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Prosi o wytypowanie spośród 

radnych dwóch przedstawicieli do Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – przypomniał, że na komisji wspólnej zgłoszona 

była kandydatura Radnego Michała Studzińskiego . 
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Radny Michał Studziński wyraził zgodę. 

Radna Anna Stosio  zgłosiła kandydaturę Radnej Wiolety Frydrych. 

Radna Wioleta Frydrych wyraziła zgodę.  

Radna Mariola Łabędzka zgłosiła kandydaturę Radnego Andrzeja Klonowskiego, który wyraził 

na powyższe zgodę.  

Radny Jan Selka – zgłosił swoją kandydaturę.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy koś jeszcze chciałby zgłosić czyjąś kandydaturę.                  

Z uwagi, że nie zgłoszono więcej kandydatur przewodniczący rady zamknął listę zgłoszonych 

kandydatów. 

r.pr. Marcin Skalski – poinformował, że głosowanie powinno być tajne. 

Z uwagi na  powyższe przystąpiono do powołania 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej.  

Zadaniem Komisji Skrutacyjnej wybranej na sesji jest przeprowadzenie głosowania wyboru 

dwóch Członków Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  poprosił o zgłoszenie trzech kandydatów do pracy w Komisji 

Skrutacyjnej informując, że kandydatury zgłoszone na członków Gminnej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego nie mogą wchodzące w skład tej komisji.  

Zaproponowano:  

Radnego Ryszarda Budzyńskiego – wyraził zgodę do składu komisji; 

Radnego Piotra Zarzyckiego– wyraził zgodę do składu komisji; 

Radnego Mariana Płotka– wyraził zgodę do składu komisji; 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do komisji skrutacyjnej o ukonstytuowanie się i 

przeprowadzenie głosowania.   

 

W trakcie oczekiwani na powrót członków komisji skrutacyjnej trwała luźna dyskusja.  

 

Po powrocie członków komisji skrutacyjnej Radny Marian Płotka stwierdził, że Komisja 

Skrutacyjna ukonstytuowała się w następującym składzie: 

• Radny Marian Płotka - przewodniczący, 

• Radny Piotr Zarzycki - członek, 

• Radny Ryszard Budzyński - członek, 

Komisja skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół /stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/.  
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W głosowaniu brało udział  15 radnych. Głosów ważnych oddano 15. Komisja stwierdziła, na 

podstawie przeprowadzonego głosowania, że z pośród zgłoszonych czterech kandydatów 

największą liczbę głosów uzyskali:  Radny Jan Selka - 10 głosów;   

Radny Michał Studziński – 9 głosów.  

Komisja stwierdziła, że z przedstawicieli Rady Gminy na członków Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich wybrani zostali: 

1. Radny Jan Selka 

2. Radny Michał Studziński  

 

Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie uchwałę powołania przedstawicieli 

Rady Gminy na członków Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach 

Wielkich. 

 W uchwale tej Rada Gminy Trąbki Wielkie, po przeprowadzeniu tajnego głosowania, 

zatwierdziła wybór Radnego Jana Selki oraz Radnego Michała Studzińskiego  na członków 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było  15 radnych. 
 

     Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXII/156/2016 w w/w sprawie. 
 

/ Do posiedzenia dołączył Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM/ 

Ad 11. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr 63/VII/2013 z dnia 8 lipca 2013 r. w sprawie 

określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – przekazał prowadzenie sesji 

Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Józefowi Sroce. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 
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Następnie odczytano treść uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady  spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 
 

     Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXII/157/2016 w w/w sprawie. 
 

/Przewodniczący Rady Gminy opuścił salę obrad/ 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Przewodniczącego Rady Gminy 

Trąbki Wielkie - referuje Pan Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Czerwiński odczytał uzasadnienie powyższej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14  radnych . 
 

     Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXII/158/2016 w w/w sprawie. 
 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że jedna zmiana 

dotyczy szerokości dróg a druga dotyczy zabudowy w części działek usługowo rzemieślniczych i 

części przemysłowych – zmieniona zostanie wysokość z 12 do 15. Prosi o podjęcie powyższej 

uchwały. Załącznik zmieniamy. Nowy załącznik obejmuje w całości Trąbki Wielkie.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 
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Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXII/159/2016 w w/w sprawie. 
 
/ Do posiedzenia dołączył Przewodniczący Rady Gminy/ 

 
Ad 14 w sprawie przystąpienia wraz z Powiatem Gdańskim do wspólnej realizacji inwestycji 

indywidualnych pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 189009G stanowiącej ul. Brzozową w msc. 

Kleszczewo” oraz „ Przebudowa drogi powiatowej nr 2208G Mierzeszyn – Kleszczewo” 

realizowanej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 - 2020 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Dodał, że sołectwo Kleszczewo 

przeznaczyła na realizację modernizacji drogi ul. Brzozowej kwotę w wysokości 11 tys. zł. z 

funduszu sołeckiego.  

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 
 

     Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXII/160/2016 w w/w sprawie. 
 

/Salę obrad opuścił Radny Marek Czerwiński/. 

Ad 15 Interpelacje i zapytania radnych; 

Przewodniczący Rady Gminy  poinformował, że do Biura Rady od ostatniej sesji nie wpłynęły 

interpelacje Radnych.   

 

Ad 16 Wystąpienia sołtysów: 

 Wójt Gminy – spotkanie z sołtysami będzie po świętach. Zwrócił się do obecnych sołtysów, aby 

w sołectwach posprzątać w swoich sołectwach. Zaznaczył, że Zakład Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej będzie do dyspozycji celem wywiezienia zebranych śmieci pod warunkiem, 

że będą one posegregowane.  
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 Sołtys wsi Błotnia Andrzej Klonowski – zgłosił źle wyrównanej drogi gminnej na odcinku 

Błotnia – Mierzeszyn. Zaznaczył, że chodzi o odcinek ok. 2-3 km odcinka od Błotni  w kierunku 

Miłowa. Operator równiarki zostawił bardzo duże uskoki a ponadto powyciągał z drogi spore 

kamienie, które mieszkańcy sami musieli usuwać z drogi. 

 Kierownik ZGKiM Karol Kozak - operator był pouczony o tym, aby drogi były profilowane. 

To, że kamienie się wyciągną to się zdarzy nie ma takiej możliwości, aby te kamienie się nie 

wyciągnęli. Cieszę się, że są mieszkańcy którzy te kamienie wyzbierają kiedy droga zostaje 

wyrównana. Zakład GKiM nie dysponuje tyloma pracownikami, aby dwie osoby dodatkowo 

szły za równiarką i usuwali z drogi wyciągnięte kamienie.   

 Wójt Gminy – zwrócił się do Kierownika Zakładu Gospodarki o zobaczenie tej drogi. 

Przypomniał że była mowa o wysłaniu operatora na kurs doszkalający. W planie jest zakup 

podczołgówki – walca ale jest problem ze znalezieniem odpowiedniego tokarza tego sprzętu  za 

odpowiednie środki.   

 Radny Jan Selka- stwierdził, że nikogo nie trzeba wysyłać na kurs doszkalający. Operator 

równiarki potrafi tę pracę wykonać tylko jest problem w tym, że pracy tej na jedną osobę jest 

zbyt dużo. Dodał, że jeżeli chce ktoś mieć drogi w sołectwie wyrównane to niestety, ale musi w 

tym również pomóc a nie tylko mieć pobożne prośby do kierownika, czy operatora równiarki. 

Zaprasza wszystkich na wizję lokalną na drogi do Kleszczewa.  

 Sołtys Złej Wsi Marcin Mazankiewicz - prosi o to, aby informować sołtysa kiedy wysyłana jest 

koparka do sołectwa i o to, aby operator, jeżeli sołtys wskazuje dane miejsca do wykonania to 

aby to wykonał a nie  mówił że on się śpieszy wpada i wypada. Sołtys wie co jest  do wykonania 

w sołectwie.  

 Kierownik ZGKiM Karol Kozak – ustalaliśmy wcześniej, że miał być usunięty tylko piach. 

Informowałem Pana, że jeżeli  damy radę to w przyszłym tygodniu wiedzie do sołectwa koparka. 

Operator miał tylko zgarnąć piach  i wracać. Zaplanowane były inne zadania do wykonania, 

była zapchana kanalizacja.  

 Sołtys wsi Łaguszewo Karolina Krzewska - kolejny raz prosi o usunięcie gruzu. Zaznaczyła, że 

gruz w sołectwie leży od jesieni. 

 Kierownik ZGKiM – tłumaczył zbyt dużą ilością zadań nakładających się do wykonania. 

Prosi o danie możliwości obrania jakiejś kolejności w wykonaniu prac.   

 Sołtys wsi Łaguszewo Karolina Krzewska – rozumie, że jest dużo obowiązków, ale chciałaby 

jeszcze zgłosić potrzebę  oczyszczenia bocznych płyt YOMB w lesie. Droga zaczyna się zwężać. 

Prosi aby wzięto to pod uwagę. 

 

Ad 17 Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania w ramach wolnych 

wniosków. Pytań nie zgłoszono.  
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Przewodniczący Rady Gminy z uwagi na wyczerpanie tematów zamknął XXI zwyczajną 

sesję Rady Gminy, podziękował wszystkim za czynny udział. 

  

Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Czyż            Zbigniew Leszczyński  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych, sołtysów, 

2. Porządek sesji 

3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXII/151/2016- XXII/160/2016 


